
 
 

Zápis č. 03/2022 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP, 

 
Místo: Skype https://join.skype.com/gzhsCNKGO7z7 
Datum a čas: 16. 3. 2022, 15:00 h 
 

1. Bc. Lukáš Bárta 
2. doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D  
3. Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D. 
4. Mgr. Miloš Makovský, Ph.D.  
5. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 

6. Martin Sluka 
7. Bc. Šárka Studecká  
8. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D 
9. Bc. Tomáš Visinger

 
Omluveni:   

1. Mgr. Miroslav Hašek, Ph.D  
2. Tomáš Jarý  
3. Mgr. Martin Nosek, Ph.D. 
4. Denis Schmidt 

 
Neomluveni:   --- 
 
Hosté:   
doc. L. Zilcher 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D.  
Ing. Mgr. Martin Černý, MSc. 
 
Program: 
 

1. Výroční zpráva o hospodaření  PF UJEP za rok 2021 
2. Stav rekonstrukce budovy kateder 
3. Různé 
 

Schválení programu zasedání  
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 

0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 

Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 02/2022 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 16. 2. 2022   
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné nesplněné úkoly. 
_____________________________________________ 
  



 
 
1. Výroční zpráva o hospodaření  PF UJEP za rok 2021 

 
 
Prof. PhDr. Jiří Škoda, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 
111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá AS PF 
UJEP Výroční zprávu o hospodaření  PF UJEP za rok 2021. 

 
podrobný komentář dr. Bertla 
 
vyjádření předsedy Ekonomické komise doc. Bláhy: 

– některé dílčí dotazy byly předem zaslány dr. Bertlovi a v komentáři jasně zodpovězeny, 
– došlo k navýšení mzdových prostředků a jejich vyplacení (hodnoceno kladně); 
– úspory byly převedeny do fondu provozních prostředků; 
– fond provozních prostředků narostl i výrazným příspěvkem Centra celoživotního vzdělávání, 
– čerpání rozpočtu odráží problémy, které vznikly v souvislosti s covid-19, v některých oblastech se 

vůbec nečerpalo. 
– Závěr – EK doporučuje schválení předložené zprávy. 

 
komentář proděkana Mgr. Černého: 

– dojde ke změnám v mechanismu financování souvislých pedagogických praxí – MŠMT bude 
financovat přímo školy, kde praxe probíhají; 

– praxe asistenční atd. budou stále hrazeny z fondu P. 
 

 
Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Výroční zprávu 
o hospodaření  PF UJEP za rok 2021 v předloženém znění. 

 
 
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
___________________________________________ 
 
2. Stav rekonstrukce budovy kateder 

 
info doc. Zilcher 

– dokončuje se žádost o stavební povolení, která je podmínkou žádosti o financování (bez 
detailních prováděcích specifikací); 

– od příštího roku bude CN opět staveniště;  
– v současnosti je budova CN přístupná, členové dislokovaných kateder si mohou vyzvednout 

své věci dle potřeby 
___________________________________________ 
  



 
 
3. Různé 
3.1. Ustavení dílčí volební komise pro doplňovací volby do AS UJEP a stanovení 

termínu a místa doplňovacích voleb do AS UJEP na PF 
 

diskuse – zákonné lhůty, podmínky dle volebního řádu AS UJEP 
závěr: 

– předsedkyně AS PF UJEP připraví seznam členů volební komise (včetně jejich písemného souhlasu 
s členstvím ve volební komisi) a návrh času a místa konání voleb; 

– bude  schvalováno na příštím zasedání AS PF UJEP 20. 4. 2022 
 

3.2.  50bar a stravování na CM 
– stanovisko kvestora: budova kateder je v rekonstrukci – není žádoucí, aby byl 50bar otevřen;  
– studenti protestují, poukazují na nedostatek stravovacích možností v areálu CM; 
– studentská kurie předloží děkanátu své vyjádření a návrhy, požádá o další jednání s kvestorem  
– možné alternativy využití 50baru:  

o hledání nájemce, 
o vytvořit zázemí s dohledem (studovny), 
o využít jako výdejní místo produktů menzy. 

– AS PF UJEP plně podporuje zájmy studentů a bude se touto otázkou dále zabývat. 
 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 20. 4. 2022 v 15:00 h v místnosti 
CS227. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Šárka Studecká     Mgr. Jana Pavlíková, M.A., PhD. 
16. 3. 2022   předsedkyně AS PF UJEP 
 
 


